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PROTOKÓŁ NR 7/2019 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i 

Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji z dnia 21 października 2019 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

5. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Skomorowski Marek, Zalewska 

Katarzyna, Jurkowicz Marta, Chmur Eugeniusz, Tatarczuk Przemysław, 

6. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Zawadzki Piotr, Wierciński 

Wojciech, Piotrowska Krystyna, Zambrowski Paweł, Matwiejuk Jarosław 

7. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków, Petycji: Król Adam, Jurkowicz Marta, Matwiejuk 

Jarosław, 

8. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

9. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

10. Walenty Korycki Sekretarz Gminy 

11. Mirosława Andrzejuk  Skarbnik Gminy 

12. Monika Kruszewska Kierownik Referatu UG 

13. Tadeusz Jabłoński Pracownik UG 

14. Barbara Tołoczko Kierownik GOPS w Boćkach 

15. Teresa Modzelewska Kierownik GBP 

16. Ewa Litewnicka Dyrektor SP w Andryjankach 

17. Kazimierz Pietraszko Dyrektor SP w Boćkach 

Nieobecny: Zbigniew Lipiński 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 21 października 2019 r. 

o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na przewodniczącego 

posiedzenia wybrano Pana Marka Skomorowskiego – Przewodniczący Komisji ds. Promocji Gminy, 

Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, który przedstawił zebranym porządek posiedzenia: 

 

1. Zapoznanie się z informacją funkcjonowania i przygotowania obiektów oświatowych                 

z terenu gminy Boćki do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2019/2020. 

2. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy Boćki oraz wykonania 

planów finansowych i samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2019 roku 

(Zarządzenie nr  27/2019 Wójta Gminy Boćki - radni otrzymali z materiałami na komisję w 

sierpniu), 

3. Zapoznanie się z informacją o sposobie rozliczania samochodów służbowych i autobusów. 

4. Omówienie materiałów na Sesję Rady Gminy Boćki: 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019, 

b) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, 

c) projekt uchwały w sprawie zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Jana 

Pawła II w Boćkach, 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Gminy 

Boćki”, 
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5. Sprawy różne i bieżące gminy: 

a) rozpatrzenie petycji CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrad Cezary Łakomy  

link: http://www.antykorupcja.gov.pl/ftp/pdf/CBA_Korupcja_polityczna.pdf 

b) rozpatrzenie wniosku Klubu Radnych „Dla Gminy Boćki”, 

c) konsultacje społeczne dotyczące zmiany nazwy miejscowości Chranibory I  i Chranibory II na 

Chranibory, 

d) wydanie opinii w sprawie sprzedaży mienia gminy - działki: 

Nr geod. 410/3, obręb DUBNO, powierzchnia 0,14 ha, użytki rolne 

 

Ad pkt. 1 Pani Ewa Litewnicka przedstawiła informacją funkcjonowania i przygotowania Szkoły 

Podstawowej w Andryjankach do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2019/2020 – informacja w 

załączeniu do protokołu. Radny Paweł Zambrowski zapytał czy w tym roku szkolnym zwiększyła się 

liczba dzieci uczęszczających do SP w Andryjankach. Pani Dyrektor poinformowała, że zwiększyła 

się liczba uczniów, ponieważ doszły dzieci ze SP w Boćkach. Pani Krystyna Piotrowska zwróciła się z 

pytaniem co Dyrektor sądzi o zaleceniach Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Pani 

Ewa Litewnicka poinformowała, że wydano dwa zalecenia, z których jedno należy zrealizować do 28 

lutego 2020 r. zaś drugie do 31 sierpnia 2020 r. Pani Walentyna Koptewicz zapytała dlaczego 

zrezygnował palacz, który zajmował się opalaniem SP w Andryjankach. Pani Dyrektor wyjaśniła, że 

prawdopodobnie chodziło o sprawy osobiste. Dodała, że obecnie firma, która wygrała przetarg liczy 

sobie kwotę 190 zł/doba opalania. Radna Krystyna Piotrowska zapytała, czy dla dyrekcji jest 

wiadomym, że firma która wygrała przetarg posiada wszystkie wymagane dokumenty do tego aby 

świadczyć takie usługi. Pani Ewa Litewnicka poinformowała, że składając ofertę firma przedłożyła 

wszystkie wymagane dokumenty. Radna Walentyna Koptewicz zaapelowała do członków komisji aby 

zrobili zrzutkę i wymienili chociaż jedno okno w mieszkaniu przy SP w Andryjankach, ponieważ tam 

mieszkają ludzie a okna są już bardzo stare i nie trzymają ciepła w mieszkaniu. 

Następnie Pan Kazimierz Pietraszko przedstawił informacją funkcjonowania i przygotowania 

Szkoły Podstawowej w Boćkach do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2019/2020 – informacja w 

załączeniu do protokołu. Pan Piotr Zawadzki zapytał, czy w tym roku będziemy musieli również 

wypłacić wyrównania nauczycielom. Dyrektor wytłumaczył, że wypłata wyrównań dla nauczycieli 

jest związana z zarobkami na poszczególnym stopniu awansu zawodowego wszystkich nauczycieli w 

kraju. Wypłaca się wyrównanie jeżeli nauczyciel na danym stopniu awansu zawodowego zarabia 

mniej niż wynosi średnia krajowa zarobków na takim stopniu awansu zawodowego. Radny Paweł 

Zambrowski pytał czy dla dyrekcji znane są powody zmiany szkoły? Natomiast Pan Piotr Zawadzki 

nawiązał do tego czy świetlica w SP w Boćkach nie może być czynna dłużej niż do 15:30, ponieważ 

otrzymuje takie sygnały od rodziców. Dodał, że wie o tym iż część dzieci przychodzi po świetlicy do 

GBP w Boćkach i stamtąd jest odbierana przez rodziców. Dyrektor poinformował, iż w nadchodzący 

piątek będzie miał spotkanie z rodzicami, więc zwróci się z takim pytaniem do nich. Radny Piotr 

Zawadzki pytał również czy w ramach zajęć pozalekcyjnych nauczyciele mogliby udzielać uczniom 

korepetycji z wybranych przedmiotów. Pan Kazimierz Pietraszko poinformował, że zarówno on jak i 

inni nauczyciele są do dyspozycji uczniów jeszcze przed godziną 8:00, tak więc uczniowie mogą się 

do niego zgłaszać z wszystkimi trudnościami. Po wyczerpaniu tematu Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad pkt 2. Na wstępie Przewodniczący zaznaczył, iż materiał Radni otrzymali w sierpniu i była 

również o nim mowa na sierpniowej sesji Rady Gminy. Zapytał czy w związku z powyższym istnieje 

potrzeba omówienia i czy są pytania do tego zagadnienia. Uwag i pytań w temacie nie zgłoszono. 

Ad pkt. 3 Pan Tadeusz Jabłoński wręczył członkom Komisji karty pojazdów służbowych oraz 

wytłumaczył w jaki sposób są one prowadzone. Dodał, że pojazdami kierują osoby posiadające 

uprawnienia w tym zakresie. Poinformował, iż paliwo tankowane jest na jednej stacji paliw a faktura 

za paliwo wystawiana jest dwa razy w miesiącu. Pytań nie zgłoszono. 
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Ad pkt. 4 ppkt. a  Pani Mirosława Andrzejuk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2019. Pokrótce omówiła zmiany w budżecie na 2019 rok. 

Radny Paweł Zambrowski  nawiązał do zakupu kosiarki dopytując czy może ona kosić w różnych 

pozycjach. Wójt Gminy poinformowała, że kosiarka może pracować w różnych pozycjach, natomiast 

grubsze drzewa będą ścinane piłą motorową. Dodała również, że zgłosił się lokalny przedsiębiorca z 

propozycją, że wyczyści nam gminne drogi z zakrzaczeń. Natomiast grube drzewa, które zostaną 

ścięte przekażemy mieszkańcom budynku socjalnego w Wiercieniu, takim sposobem będą mieli 

drewno na opał. 

Ad pkt 4 ppkt. b Przewodniczący poprosił Panią Monikę Kruszewską o przybliżenie wszystkim 

zebranym zagadnienia. Pani Monika poinformowała, że został wybudowany nowy dom  na działce w 

obrębie wsi Boćki leżącej przy drodze, której należy nadać nazwę ulicy. Dodała, że proponuje się 

nazwę ulicy „Podleśna”. Radni nie zakwestionowali zaproponowanej nazwy. 

Ad pkt. 4 ppkt. c Przewodniczący posiedzenia poinformował, że radni projekt uchwały otrzymali. Pani 

Wójt dodała, że w ostatnich dniach, po konsultacjach z Kuratorium Oświaty w Białymstoku 

stwierdzono iż radni nie muszą rozpatrywać powyższego projektu uchwały ponieważ na terenie naszej 

gminy nie funkcjonowało samodzielne gimnazjum, tylko jego klasy, które w 2017 roku zostało 

włączone do Szkoły Podstawowej w Boćkach.  

Ad pkt. 4 ppkt. d Głos w temacie zabrała Pani Monika Kruszewska informując, iż załącznik nie ulega 

zmianie, natomiast wprowadza się w dokumencie Program Rewitalizacji Gminy Boćki  Projekt 25 – 

UZUPEŁNIAJĄCY: ” Przebudowa i adaptacja obiektu Gminnego Ośrodka Kultury w celu aktywnego 

udziału społeczności w kulturze”. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt. 5 ppkt. a Głos zabrał Walenty Korycki – Sekretarz Gminy. Poinformował, że wpłynęła petycja 

w interesie publicznym z Kancelarii Radcy Prawnego dotycząca wprowadzenia Polityki Zarządzania 

Konfliktem Interesów. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  po zapoznaniu się z dokumentem wyraziła 

swoją opinię aby uznać petycję za bezzasadną. W związku z powyższym radni otrzymali projekt 

uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt. 5 ppkt. b Pani Wójt poinformowała, że na dzień dzisiejszy ciągnik zakupiony z funduszu 

sołeckiego stoi na posesji operatora zgodnie z Zarządzeniem Wójta Gminy Boćki. Odniosła się 

również do pisma dotyczącego udziału radnych w planowaniu budżetu gminy na przyszły rok. 

Poinformowała, że projekt budżetu wg ustawy Wójt przedkłada Radzie Gminy do 15 listopada.  

Natomiast swoje propozycje do budżetu radni mogli zgłaszać na piśmie do 15 października. Pan 

Adam Król powiedział, że nie miał wiedzy o terminie składania propozycji do budżetu i chciałby w 

przyszłości otrzymać taką informację na piśmie. 

Radna Krystyna Piotrowska nawiązała do tego iż Pani Wójt chce sprzedać działkę w centrum Bociek, 

a wg niej tam jest miejsce na garażowanie sprzętu gminnego, wystarczy ogrodzić i zamontować 

kamery. Pani Wójt dodała, że maszyny nie zmieszczą się w tym garażu na działce gminnej w centrum 

Bociek, a postawienie prowizorycznego baraku np. z blachy nie jest dobrym rozwiązaniem. 

Ad pkt. 5 ppkt. c pan Sekretarz poinformował, że w urzędowym wykazie nazw miejscowości figurują 

Chranibory I i Chranibory II natomiast w praktyce istnieje miejscowość Chranibory, w związku z 

powyższym należy uporządkować dane. Aby zmienić nazwę miejscowości na oficjalną Chranibory 

zarządzeniem Wójta Gminy Boćki ogłosiliśmy konsultacje społeczne wśród mieszkańców, którzy 

będą zobligowani do wypełnienia ankiety. Kolejnym etapem będzie projekty uchwały. Pytań nie 

zgłoszono. 

Ad pkt. 5 ppkt. d Pani Monika Kruszewska poinformowała, że do Wójta Gminy Boćki wpłynął 

wniosek o chęć zakupu działki gminnej położonej w obrębie wsi Dubno, oznaczonej nr geodezyjnym 

410/3 o powierzchni 0,14 ha. Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zapoznaniu z 

wnioskiem wyraziła pozytywną opinię na temat sprzedaży ww. działki. 
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Głos zabrała Pani Teresa Modzelewska informując, iż Gminna Biblioteka Publiczna będzie 

realizowała kilka projektów, na które potrzebny jest wkład własny. Powiedziała kilka zdań na temat 

projektów.  

Radny Adam Król zapytał czy będzie wydawane czasopismo „Boćkowiak”. Pani Wójt 

poinformowała, że prawdopodobnie w grudniu ukaże się wydanie świąteczne. 

Głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski po. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach. 

Przedstawił swoją osobę radnym oraz dodał, że zaczynając swoją pracę w GOK chciałby poznać 

potrzeby mieszkańców w zakresie kultury. W związku z tym już przeprowadzono ankietę wśród 

uczniów szkól z terenu gminy, której analizę omówi na najbliższej sesji Rady Gminy Boćki. 

Pani Monika Kruszewska powiedziała, że niektóre wsie składając wnioski do funduszu sołeckiego 

będą musiały doprecyzować swoje propozycje zakupów, ponieważ w wielu wnioskach sołeckich nie 

jest wyszczególnione na co chcą konkretnie wydać i ile pieniędzy z funduszu. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

   Przewodniczący Posiedzenia                                    Przewodniczący Komisji 

        Marek Skomorowski                                                Walentyna Koptewicz    

 


